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İJ Temsilciliği ile birlikle yaptı-

ğımız ''Zemin Etüdleri ve Yapı-

laşmadaki önemi 1 paneli Mer-

sin Ticaret ve Saııavi Odası top-

lantı salonunda kalabalık bir

topluluğun katınım ile gerçek-

leşmişti ı\

Panele Mersin basını ve ge-

niş bir mühendis kesimi ile Uni-

\rersite yoğun ilgi göstermiştir.

Yerel gazete ve TV'lerde röpor-

tajlar yapılmış Zemin Etüdîeri-

nin önemi vurgulanmıştır. Mer-

MIT. gib: hızlı büyüyen ve hızlı

yap:kısan aynı zamanda sanayi,

turizim \e tarımm çok ileri dü-

zevde okluğu bu kentinıizde mü-

hendislik uygulamalarının sınır-

lı kalması ve bilimsel ve sosyal

etkinliklerin azlığı yaptığımız bu

panele gösterilen yoğun ilgi ile

açığa çıkmıştır.

Paneli Mersin Üniversitesi

Rektör Yardımcısı ve aynı za-

manda Jeoloji Mühendisliği Bo-

lü oı Başkanı Prof. Dr. Türker ÖZ-

SAYAR yönetmiş, Panelist olarak

Oda Başkanımız Hikmet TÜ-

MER, Yenişehir İlce Belediye Baş-

kan Yrd. Nuri KARABULUT Hu-

zurken! Belcdivesi İmar Müdürü

Panelin açış konuşmasını yapın Adana
Şube Başkanı Sedat TÜRKMEN Panelin
yapılma amacını anlatmış? zemin etüd-
lerinin önemini vurgulamıştır«

Melek BALKIŞ, Ç.Ü Mühendislik

Mimarlık Fakültesi Öğr. Görevli-

si Altay ACAR, İller Bankası Ge-

nel Müdürlüğü İmar Planlama

Dairesinden Jeoloji Yük. Mühen-

disi Engin OLGUN katılmıştır.

Panelin açış konuşmasını ya-

pın Adana Şube Başkanı Sedat

TÜRKMEN Panelin yapılma

amacını anlatmış,, zemin etüdle-

rinin önemini vurgulamıştır.

Paneli yöneten Prof. DL Tür-

ker ÖZSAYAR, Jeoloji Mühendis-

lerinin yapması gereken işlerin.

bugün başka meslek disiplinleri-

ne mensup mühendisler tarafın-

dan yapıldığını, jeoloji mühen-

dislerinin büyük bir işsizlik yaşa-

dıklarını belirtmiş bu durumun

yasalarla ve gerekli girişimlerle

düzeltilmesini vurgulamış, bele-

diyelerin ve üniversitelerin mes-

lektaşlarımızın yapması gereken

işleri yapmaması gerektiğini ve

bu kurumların kendi üyelerine

ve kendi mezunlarına rakip ol-

maması gerektiği düşüncesinde

olduğunu söylemiştir.

Panelist Altay ACAR zemin

etüdlerinin önemi konusunda

örnek teşkil etmesi dolayısıyla

Erzincan depreminde yapmış ol-

•duğu tespitleri slaytlarla göster-

miş, zemin cinsinin yapılaşmada

ve meydana gelen depremlerde

ne kadar önemli olduğunu vur-

gulamıştır.

Engin OLGUN; zemin etüdle-

rinin tanımından başlayarak ne-

ler yapılmasa gerektiğini söyle-
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miş, İller Bankasındaki uygula-

maları anlatmış ve yapılanmada-

ki önemi konusunda çarpıcı ör-

nekler vermiştir. Özellikle yanlış

yer seçimi ve yanlış uygulama-

larla kötü sonuçlar doğabileceği-

ne değinmiştir.

Melek BALKIŞ, Meslek disip-

linleri arasında işbirliğine deği-

nerek özellikle inşaat mühendis-

leri ile jeoloji mühendislerinin

çalışma alanlarından dolayı iş-

birliği yapmak zorunda oldukla-

rını ve kendisinin bir inşaat mü-

hendisi olarak jeoloji Mühendis-

leri Odasının bu panele konuş-

macı olarak çağırmasından bü-

yük mutluluk duyduğunu belirt-

miştir.

Yenişehir belediye Başkan

Yardımcısı Nuri KARABULUT,

kendilerinin zemin etüdlerinin

VE TEMSİLCİLİKLERDEN

gerekliliğine inancıkların!, hu

konuda 10 katlı ve daha yüksek

binalar için sondajlı erûdieri bu-

runlu kıldıklarını ancak hu ko-

nuda muhatab olarak kimin ol-

duğunun belli olmadığını, bu id-

leri İnşaat Mühendisleri Odası-

nın, üniversitenin \"e hırada c:a

Günlük Kent Gazetesi-

Yapılaşmadaki en :ônemlï
. olay "Jeolojik inceleme11::

KATILIM HABER- "Zenvn
elüdierî ve yapılaşmada kî
önemi* konulu panel
önceki gün Mersin Ticaret
ve Sanayi Odası toplantı
salonunda yapılılr. Panele
kalflınnın yoğun oldudju
gözlenirken, panele
Nalffmasf beklenen
Y B n f ş e h I r Belediye
Başkanı Adnen ÖzçeHk

işleri dolayısıyla
{a 114 m a d i Panele
onuşmacı oJarak katılanı

Çukurova Üniversitesi
Mühendislik ve Mimarlık
akültesi öğretim görevlisi
lay Acar konuşmasında

•apılaşma '

Îüzensizliğfnden bahsBd-
irek"yopılaşmalarda feolc-

e önem Verilmediğin? ve
tju yüzden hasar verp-

s idde ti e ki ufak

\A
"Zemin i'liUlJeri ve yapıhişnımhıki önemi" konulu purıel.üjıccki
qiin Mersin Tieurct ve Sannyi Odası toplmıtı .salonumla
ynpiJfii. Pamir knljlınun yn^ım oklumu gözlenirken, panele \l
ksılıCnısKST hekleııen Yenmeli ir Hc^diyc-İİaşkam Adîiun Özçelik'^
yoğun İŞILTÎ tîolsıyısıyi» katılıııudı. , .,3 vj" f^ " i ; 1

dahi ,

MI ifade ede-
' 'en's? 'I'R Er-
« - 0.1 n a r

nrfen snnra

yapılarda
dana gnin
rek, slay' '
z incan
depremle
meydana geien hasarfarın
büyük çoğunluğunun ze-
mine iyi oturtulamamış
yapıların sebep olduğunu
dile gelirdi Ole yandan
ıkıncî konuşmacı olnrak
katıfnn l!ter Bankası Gone!
Mü d.ur lü ûıi Jeoloj ik
Yüksek Mühendisi Erıgun

0 i g u n z ö'rn i n ' n
yaprfakmaya uygun ols

m a d i ğ i y e r l e r d e k i
yapıi^srnalarm zamanla
nçydnnïi gelecek ufak
boyuttakF sailanlılarda
aahi rıddi biçimde zaraf
verebilecğipi ifade otii.
P a n o ı • n • a q i h ş
konuşmasını yapan Dr.
Sstiat Türkmen isa
böyfesi önemli konularda
büyük ışın belediyelere
düştüğünü1 ifade1 ederek
"Bu konularda en önemli

scrurr'uluk
düsmekîedlirıMnşâaliarda,
zerrin etüdleri-'2orunlıt
"ilr.ma;. bu konu'arda uz-
man erGrnan ısli^dam edii-
erek hir-ıı gereği gfb! İBk-
;p ediimelidir*'d9dL"Öl9;
yandan imar pla^na esas
olarak jec'Cjik tncofemele-'
rrn muîlska yapulmessnin
gerakiüfğini ^urçulaysn.
Türkmehj koni plan'annsnj

gerekliliği hakkında bîlgU
i e r d 8 ! -''• ' v a r d I.

j{j(>loj: mühendislerinin yaptığı

bul i rti Imektecür,. Ayrıca sondai

yaptıracak kimse buiamad.ikio.Ti-

m, sondu] işleri yapan kimsenin

olmadığı:]], dolayısıyla Çukuro-

va Üniversitesine sondaj yaptır-

mak zorunda kaldıklarım bunun

da birçok sorun yarattığını söy-

lemiştir.

O d* Başkanımız Hikmet TU-

Ml.R; Zcinin etüdkrinir inşa-

atın maliyet ve emniyeti açısın-

dan zorunlu oiarıık yapılması ge-

rektiğini bunun da ancak olum-

suz, bir rakım olaylardan sonra

anlaşıldığını belirtmiş, mesleği-

mi/.e sahip çıkmamız gerektiğini

vurgulaıruştır. Ayrıca Üniversite-

lerin bu gibi işleri yapmamaları

gerektiğini belirtmiş ve belediye-

lerin zemin etüdieri konusunda

serbest çalışan jeoloji mühendis-

lerine imkan sağlamalarım iste-

miştir, Belediyelerle her konuda

işbirliği protokolleri yapabilece-

ğimizi belinmiştir. •
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SU BE VE TEMSİLCİLİKLERDEN

TMMOB

JEOLOJİ

MÜHENDİSLERİ

ODASI

ADANA

ŞUBESİNİN

1997 YILI

ÇALIŞMA

PROGRAMI

1997 yılı içerisinde şube olarak üç
ana konuda faaliyet göstermek hedef-
lenmiştir,

1- Örgü ilen nie
Örgütlerime konusunda; şube ve

üyeler arasında iletişim sağlanması
ve üyelerin odaya duyarlılığı konu-
sunda faaliyetlerde bulunmak. Bu
amaçla işyeri temsilcilerinin zaman
zaman yönelim kurulu toplantılarına
katılmasını sağlamak ve alınan karar-
ların doğrudan işyeri temsilcileri ara-
cılığı ile üyelere iletilmesi olanağı
doğacaktır. Ayrıca belirli periyotlar-
da işyerlerinde toplantılar yapılarak.
üyelerin sorunları ve çözüm, yollan
konusunda gerekli girişimler yapıla-
caktır.

Üyeler ile ilgili olarak detaylı ve
bilimsel tabana dayanan anketler ya-
pılacaktır,

Üyelerimizin öz İlik haklan ile .il-
gili sorunlun konusunda diğer odalar-
la birlikte çalışmalar yapılacak ve ko-
misyonlarda görev alınacaktır.

Zaman zaman üyelerle toplantılar
'yapılarak oda çalışmaları ile ilgili gö-
rüş ve önerileri alınacaktır.

2-Yerel Yönetimlerle İşbirliği
Özellikle meslek disiplinleri ara-

sında karşılaşılan sorunların çözül-
mesi ve meslek alanımıza müdahale-
nin önlenmesi için yerel yönetim bi-
rimleri ve diğer odalarla pro to ko I lar
yapılacak ve gerekirse yasal girişim-
lerle meslek alanımıza müdahale ön-
lenecektir. Bu amaçla şubemize bağlı
illerin, özellikle Adana'nm tüm İlçe
belediyeleri ziyaret edilecek ve Je-
oloji Mühendisliğinin uygulama
alanları belirtilerek meslektaşlarımı-
zının iş olanakları aranacaktır. Zemin
etüdleri, kımı-çakıl ocağı işletmesi,
taş ocağı isletmesi ve yeni yerleşime
açılacak alanların imar planına esas
jeolojik incelemesinin yapılması ile
çevre sorunları konusunda yerel bi-
rimlerde jeoloji .mühendisliğinin öne-
mi devamlı olarak vurgulanacak tır.

Ayrıca bilirkişilik konusunda

odanın belirlediği bilirkişi listelerinin
şube başkanlığı denetiminde görev-
lendin 1 me si sağ I anaç ak tır.

Kamu kuruluşları ile olan sorun-
lar çözümlenecektir. Özellikle DSİ
ile kuyu ruhsatı hazırlayan mühendis-
lerin Jeoloji Mühendisleri Odasından
tescil almış olması ve her raporu vize
ettirmesi zorunluluğu konusunda gi-
rişimde bulunulacaktır.

3- Bilimsel ve Sosyal Etkinlikler
1997 yılında şube olarak yeraltı

suları veya içme suyu konusunda bir
panel düzenlenecektir. Muhtemelen
Nisan ayı içerisinde düşünülen bu pa-
nele değişik meslek mensupları çağ-
rılacak ve konu çok yönlü olarak tar-
tışılacaktır.

İl Koordinasyon kurulu toplantı-
larına ve TMMOB ile ilgili çalışma-
lara şube olarak aktif bir şekilde
k au h nacak,, gerekirse ilgili komis-
yonlarda özellikle çevre ve yeraltı su-
lan, ile komisyonlarda bulunulacak ve
rapor! ar ha zı rlanac ak ti r.

Ayrıca 1998 yılı içerisinde JE-
OLOJİ VE UYGULAMALARI ko-
nusunda bir sempozyum yapılması
programlanacak bunun alt yapısı ha-
zırlanacaktır. Bu konuda gerekirse
Çukurova ve Mersin Üniversiteleri
ile işbirliği yapılacaktır.

Üyelerin sosyal faaliyetlere katıl-
ması konusunda oluşturulacak sosyal
işler komisyonu ile yemekli geceler,
toplu tiyatro etkinlikleri ve geziler
düzenlenecektir. Bu amaçla Mart ayı
içerisinde bir Jeoloji gecesi düzenle-
necektir.

Yeni dönemde halen beş odanın
ortak olarak kullandığı büronun ba-
ğımsız olarak kullanılması amaçlan-
maktadır. Bu amacın gerçekleşmesi
için ihtiyaç duyulan paranın sağlan-
ması konusunda gelir olanaklarının
arttırılması hedeflenmiştir. Ayrıca
üyelere ulaşma işlerin hızlanması açı-
sından şubemize bir bilgisayar sağ-
lanmasına çalışılacaktır. •
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